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Miejsce i czas wydarzeń Izrael, współczesność

Słowa kluczowe Izrael, współczesność, przebaczenie

 
Przebaczenie
Stawiano [mi] najrozmaitsze pytania: „Czy wybaczam narodowi niemieckiemu?”. To
mu powiedziałem, że w każdym narodzie są ludzie i ludziska, są ludzie dobrzy i źli.
Nie można powiedzieć, że cały naród niemiecki to są źli ludzie, że to są zbrodniarze.
Trzeba potępiać złe czyny, ale sami ludzie to są dzieci Boże, no więc niech Pan Bóg
ich sądzi. Przebaczać zawsze się powinno, tylko właściwie nikt mnie o przebaczenie
nie prosił.
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